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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2647 Balansen mellan hållbart skogsbruk och bevarande 

Jag har i en tidigare skriftlig fråga önskat svar från miljö- och klimatministern 
samt vice statsministern på av vilken anledning regeringen avstod från att 
underteckna skrivelserna om skogsrelaterade frågor inom ramen för European 
Green Deal och om ministerns agerande ska tolkas som att regeringen inte står 
bakom budskapen som framförs i skrivelserna.

Då svaret från regeringen innehöll ett flertal otydligheter, och då Finland har 
undertecknat skrivelserna gällande skogsrelaterade frågor inom ramen för 
European Green Deal, väljer jag att ställa en kompletterande fråga till statsrådet 
Jennie Nilsson: 

 

Kan statsådet mer detaljerat redogöra för skillnaden i position mellan den 
finska och den svenska regeringen gällande balansen mellan hållbart skogsbruk 
och bevarande? 

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-25
Besvaras senast
2021-05-05 kl. 12.00


